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PROTOKÓŁ NR XXXII/21 

ze zdalnego posiedzenia 

Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 26 października 2021 r. 

 

W posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Robert Grabowski    - przewodniczący Komisji 

2. Pan Grzegorz Mielczarek   - z-ca przewodniczącego Komisji 

3. Pan Grzegorz Jankowski   - członek Komisji 

4. Pan Andrzej Jażdżyk    - członek Komisji 

5. Pan Jakub Jurdziński    - członek Komisji 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Mirosław Kubiak    - dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno- 

      Wychowawczego w Gromadzicach 

2.  Pani Katarzyna Wyrębak   - dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych 

       w Wieluniu 

3.  Pani Beata Cichecka    - dyrektor Międzyszkolnej Bursy 

       w Wieluniu 

4. Pani Bożena Ceglarska    - nauczyciel wyznaczony do pełnienia 

      zastępstwa podczas nieobecności dyrektora 

      Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

      w Wieluniu 

5. Pan Dariusz Kowalczyk    - dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

       Długosza w Wieluniu 

6. Pan Jerzy Nowakowski    - dyrektor Powiatowego Młodzieżowego 

      Domu Kultury  Sportu w Wieluniu 

7. Pani Renata Tatara    - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

      im. Janusza Korczaka w Wieluniu 
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8. Pan Zbigniew Wiśniewski   - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

      im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

9. Pan Wojciech Panek    - inspektor w Biurze Ochrony Informacji 

       i Bezpieczeństwa Starostwa Powiatowego 

        w Wieluniu 

10. Pani Małgorzata Zygmunt   - z-ca Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

       Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego 

       w Wieluniu 

11. Pan Mariusz Wróbel    - p.o. Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 

        im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu 

12. Pan Krzysztof Dziuba    - wicestarosta wieluński 

13. Pani Dorota Musiałek    - wicedyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XXXII posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXI posiedzenia Komisji. 

5. Informacja na temat organizacji szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 

powiat wieluński w roku szkolnym 2021/2022. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 2020/2021. 

7. Informacja pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych inicjatyw 

przez Zespół Szkół nr 1 w Wieluniu.”. 

8. Informacja pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych inicjatyw 

przez II Liceum Ogólnokształcące im. Janusza Korczaka w Wieluniu”.  

9. Informacja o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego w Wieluniu w okresie od września 2020 r. do września 2021 r. 

10. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

11. Zamknięcie XXXII posiedzenia Komisji. 
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Pkt 1 

Otwarcie XXXII posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powitał radnych obecnych na XXXII posiedzeniu Komisji oraz 

zaproszonych gości.  

  

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że na 5 członków komisji obecnych jest 5, czyli obrady są 

prawomocne.  

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa Odczytał proponowany porządek obrad i zaproponował przesunięcie 

punktu 9 pn. „Informacja o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego Centrum 

Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie od września 2020 r. do września 

2021 r.” w miejsce punktu 5, a następnie punkt 5 będzie punktem 6 i każdy kolejny 

będzie o jeden większy. Zapytał, czy ktoś ma uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, czy radni zgadzają się na przesunięcie tego punktu? 

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia proponowanego porządku ze zmianą. 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 5 głosach „za”) przyjęła porządek obrad komisji ze zmianą  

(głosowało 5 członków komisji).  
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Przyjęty porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XXXII posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXI posiedzenia Komisji. 

5. Informacja o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego w Wieluniu w okresie od września 2020 r. do września 2021 r. 

6. Informacja na temat organizacji szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 

powiat wieluński w roku szkolnym 2021/2022. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 2020/2021. 

8. Informacja pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych 

inicjatyw przez Zespół Szkół nr 1 w Wieluniu.”. 

9. Informacja pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych 

inicjatyw przez II Liceum Ogólnokształcące im. Janusza Korczaka w Wieluniu”.  

10. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

11. Zamknięcie XXXII posiedzenia Komisji. 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XXXI posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma uwagi do treści protokołu z XXXI posiedzenia 

komisji. Nikt nie zgłosił zastrzeżeń. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 

z XXXI posiedzenia komisji.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 5 głosach „za”) przyjęła protokół z XXXI posiedzenia komisji  

(głosowało 5 członków komisji). 
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Pkt 5 

Informacja o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego w Wieluniu w okresie od września 2020 r. do września 2021 r. 

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania? Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu. 

 Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji zapytał, czy numer działa 

całodobowo? ponieważ wczoraj wieczorem wysłał smsa i nie otrzymał żadnego 

potwierdzenia. 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił pana Panka o przestawienie informacji i udzielenie 

odpowiedzi na pytanie radnego. 

  Pan Wojciech Panek - inspektor w Biurze Ochrony Informacji 

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że ten telefon działa, sms dotarł, ale odczytał go 

dopiero rano, ponieważ nie słyszał smsa, bo był w innym pokoju. Jednak jeżeli byłoby 

połączenie, to na pewno odebrałby ten telefon, bo działa on 24h. Następnie krótko 

omówił przedłożoną informację. 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, jak wygląda teraz sytuacja w powiecie wieluńskim jeżeli 

chodzi o zakażenia COVID-em? 

 Pan Wojciech Panek - inspektor w Biurze Ochrony Informacji 

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że w tej chwili jest to na poziomie 2 do 5 osób. 

Przedwczoraj była to jedna osoba.  

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że bardzo ważne są szczepienia jeżeli chodzi o COVID 

i zapytał, jak wygląda sytuacja procentowo w powiecie wieluńskim? 

 Pan Wojciech Panek - inspektor w Biurze Ochrony Informacji 

i Bezpieczeństwa odpowiedział, że w powiecie wieluńskim obecnie jest zaszczepione 

około 42%. Powiedział, że jego wydział się tym nie zajmuje, ponieważ obecnie zajmują 

się tym urzędy gmin. Z tego, co wie, to najwięcej zaszczepionych jest w gminie Wieluń, 

a najmniej w gminie Skomlin. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania do pana Panka? Nikt się nie 
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zgłosił. Zapytał, kto jest za przyjęciem informacji? Poprosił o podniesienie ręki lub 

wpisanie się na czacie.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 5 głosach „za”) przyjęła informację o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego 

Centrum Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie od września 2020 r. 

do września 2021 r. (głosowało 5 członków Komisji). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6 

Informacja na temat organizacji szkół i placówek oświatowych prowadzonych 

przez powiat wieluński w roku szkolnym 2021/2022. 

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił o omówienie przedmiotowej informacji przez panią 

naczelnik Zygmunt. 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotowy materiał. 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani naczelnik? Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, ponieważ z informacji wynika, że zostało zrekrutowanych 959 absolwentów 

szkół ponadpodstawowych na ten rok szkolny, czy wydział posiada jakieś dane 

dotyczące następnego roku szkolnego? Czy Wydział robi jakieś symulacje dotyczące 

następnego roku szkolnego? Pyta, ponieważ po rozmowach na poszczególnych 

komisjach, na zebraniach stwierdzili, że powinni się przygotować dużo lepiej 

do następnego roku szkolnego i jemu wydaje się, że to jest właściwy moment, aby 

wypracować jakieś działania na przyszły rok. Zaznaczył, aby nie było niespodzianek 

takich jak z piatą klasą w I Liceum Ogólnokształcącym.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że informacja o liczbie absolwentów w każdym roku 

szkolnym to jest taka podstawowa dana, która jest przez nich analizowana i którą biorą 

pod uwagę przy planowaniu każdego roku szkolnego. Więc dane o liczbie absolwentów 

szkół podstawowych z terenu powiatu wieluńskiego i powiatów ościennych mają na 

bieżąco od wielu lat, do nawet 2030 roku. Sprostowała, że absolwenci szkół 
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podstawowych, którzy ukończyli szkołę w roku 2020/2021 było ich 749, a liczba 959 jest 

to liczba uczniów zrekrutowanych ogółem, czyli łącznie z absolwentami szkół 

podstawowych spoza terenu powiatu. Więc jeżeli chodzi sytuację, z jaką spotkają się 

za rok, to na pewno jest to liczba absolwentów powyżej 1 100. Wobec tego przyszły rok 

szkolny jest rokiem, kiedy będzie duża populacja absolwentów szkół podstawowych, 

a jest to związane z faktem, że jest to rok, w którym 6-latkowie mogli wcześniej iść do 

szkoły. Jest to konsekwencja tych decyzji. Z bardzo trudną sytuacja zderzą się za dwa 

lata, kiedy będą mieć niewiele ponad 250 absolwentów z terenu powiatu wieluńskiego 

i również nie mogą się spodziewać dużej ilości absolwentów spoza powiatu. Pewne 

decyzje już są podejmowane w związku z tą sytuacją, z którą się zderzą. Wobec tego 

nie zatrudniają nowych nauczycieli. Te działania, które są możliwe do podejmowania 

w związku z sytuacją, która zaistnieje są podejmowane.  

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani naczelnik? Nikt się nie zgłosił. 

Powiedział, że należy siąść i zastanowić się nad reklamą szkół ponadpodstawowych, 

ponieważ do tej pory były robione tzw. targi edukacyjne i z tego, co się orientuje 

to należy się zastanowić, czy te targi organizować, czy nie. To jest kwestia 

do przedyskutowania i przemyślenia. Poprosił wszystkich dyrektorów szkół, aby się 

zastanowili w jaki inny sposób można ewentualnie reklamować szkoły z powiatu 

wieluńskiego. Dodał, że jeżeli chodzi o targi edukacyjne, to jest dużo kosztów 

związanych z ich organizacją, a to wszystko jest na barkach szkół. Poprosił 

o przedyskutowanie tego tematu. Powiedział, że Komisja Edukacji powinna wspierać 

działania wszystkich dyrektorów szkół i wszystkich placówek oświatowych, które 

podlegają pod powiat wieluński. Dodał, że również Wydział Edukacji powinien razem 

współpracować i jeżeli tak będzie, to będzie dobrze. Przekazał, że prawdopodobnie 

zorganizuje taką Komisję Edukacji dotyczącą tego problemu i innych problemów 

związanych z prowadzeniem placówek oświatowych. Wobec braku pytań zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia przedmiotowej informacji. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

5 głosach „za”) przyjęła informację na temat organizacji szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez powiat wieluński w roku szkolnym 2021/2022 (głosowało 

5 członków Komisji). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 7 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 2020/2021. 

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił o omówienie przedmiotowej informacji przez panią 

naczelnik Zygmunt. 

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotowy materiał. 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani naczelnik? Nikt się nie zgłosił. 

Powiedział, że jest pozytywnie wszystkim zaskoczony, ponieważ wszyscy wiedzą, jaka 

była sytuacja ze zdalnym nauczaniem. Pogratulował dyrektorowi i nauczycielom z I LO, 

ponieważ uczennica z tego liceum znalazła się w elicie, jeżeli chodzi o poziom 

nauczania oraz osiągnięcia naukowe. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia przedmiotowej 

informacji. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 5 głosach „za”) przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych 

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok 

szkolny 2020/2021 (głosowało 5 członków Komisji). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 8 

Informacja pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych 

inicjatyw przez Zespół Szkół nr 1 w Wieluniu.”. 

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił o omówienie materiału przez panią dyrektor Musiałek. 

 Pani Dorota Musiałek – wicedyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu omówiła 

przedmiotowy materiał. 
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 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani dyrektor? Nikt się nie zgłosił. 

Powiedział, że serdecznie dziękuje pani dyrektor za zaangażowanie w pisanie 

projektów, że mogą pozyskiwać środki zewnętrzne, ponieważ to jest duże wsparcie 

jeżeli chodzi o organ prowadzący. Jest to rozwój dla nich i dla młodzieży oraz 

nauczycieli. Poprosił radnego Jażdżyka o zabranie głosu, ponieważ uczestniczyli razem 

w Komisji Rewizyjnej w Zespole Szkół nr 1. 

 Pan Andrzej Jażdżyk – członek Komisji powiedział, że miał przyjemność 

gościć w Zespole Szkół nr 1 razem z Komisją Rewizyjną na kontroli. Przekazał, że był 

pod wrażeniem jak wygląda ta szkoła, jeżeli chodzi o jej prowadzenie, pozyskiwanie 

środków zewnętrznych. Zobaczyli, jak wygląda nowopowstała hala widowiskowo-

sportowa, ponieważ jest już na ukończeniu, a kontrola również dotyczyła tej inwestycji. 

Myśli, że już niedługo uczniowie i nauczyciele Zespołu Szkół nr 1 będą mogli korzystać 

z tej hali. Dodał, że pani dyrektor pozyskuje również środki na inne działania. 

Pogratulował dyrekcji Zespołu Szkół nr 1 pani Elżbiecie Urbańskiej-Golec, ponieważ 

szkoła jest prowadzona bardzo dobrze. Następnie odniósł się do sukcesów uczniów 

Zespołu Szkół nr 1, o których mówiła pani dyrektor oraz wyników matur. Gratuluje całej 

kadrze pedagogicznej oraz uczniom, którzy osiągają te sukcesy. Poziom nauczania 

w tej szkole jest na wysokim poziomie.  

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił panią naczelnik Zygmunt, aby przeanalizowano wszystkie 

rzeczy związane  z Komisją Rewizyjną, ponieważ zostały przez Komisję wypisane 

wszystkie wnioski z tej kontroli.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że te wnioski zostały już przeanalizowane. Zarząd 

Powiatu wraz z panią dyrektor również przeanalizował wszystkie zalecenia oraz 

sugestie Komisji Rewizyjnej i na ręce pana przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

zostanie udzielona odpowiedź w miarę posiadanych środków finansowych 

i organizacyjnych te wnioski i zalecenia będą uwzględniane.  

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że to jego pytanie dotyczyło wszystkich szkół średnich, 

które podlegają pod powiat wieluński. Przekazał, że to jest taki materiał do pracy 

i ewentualnie wypracowania sobie współpracy pomiędzy jednostkami, ewentualnie 
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pomiędzy powiatem, a szkołami. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

przedmiotowej informacji. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

5 głosach „za”) przyjęła informację pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów 

podejmowanych inicjatyw przez Zespół Szkół nr 1 w Wieluniu.” (głosowało 5 członków 

Komisji). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 9 

Informacja pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych 

inicjatyw przez II Liceum Ogólnokształcące im. Janusza Korczaka w Wieluniu”. 

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił o omówienie materiału przez panią dyrektor Tatarę. 

 Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu omówiła przedmiotowy materiał. 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani dyrektor? Nikt się nie zgłosił. 

Powiedział, że wszystkie wyniki, które przedstawili państwo dyrektorzy dotyczące tych 

dwóch szkół, czyli Zespół Szkół nr 1 i II Liceum Ogólnokształcącego  dotyczą 

wszystkich szkół. Podziękował za to wszystko, ponieważ jest to mozolna praca 

wszystkich nauczycieli. Wyniki, które uzyskują uczniowie np. na olimpiadach czy na 

egzaminach zawodowych i maturalnych to jest potężna praca nauczycieli i współpraca 

pomiędzy rodzicami, a nauczycielem. Podkreślił, że powiat wieluński stał się świetnym 

ośrodkiem kształcenia średniego. Powiedział, że ma nadzieję, jeżeli chodzi 

o rozbudowę zaplecza sportowego, sali gimnastycznej w Zespole Szkół nr 2, to ma 

nadzieję, że to dojdzie do skutku. Poprosił pana Jurdzińskiego, aby monitorował 

i pilnował na zarządzie spraw związanych z rozwojem szkół średnich oraz żeby pilnował 

spraw oświatowych. Odniósł się do Komisji Rewizyjnej, która jeździ do szkół i sprawdza 

jak jest realizowany budżet przez poszczególnych dyrektorów szkół, to jego zdaniem 

można się tym chwalić. On nie widzi żadnych zastrzeżeń. Zapytał pana Jażdżyka, jako 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, czy widzi jakieś zastrzeżenia? 
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 Pan Andrzej Jażdżyk – członek Komisji powiedział, że komisja Rewizyjna była 

w Zespole Szkół nr 2 i w Zespole Szkół nr 1. Zauważył, że na jednym z posiedzeń 

Komisji Edukacji byli również w II Liceum Ogólnokształcącym, w I Liceum 

Ogólnokształcącym, a także w Zespole Szkół nr 3, więc radni byli praktycznie 

we wszystkich placówkach. Powiedział, że jeżeli chodzi o bazę sportową to ona się 

poprawia i wymienił kilka inwestycji. Przekazał, że jest podejmowanych wiele działań, 

jeżeli chodzi o infrastrukturę sportową. Nawiązał również do pozyskiwania środków 

zewnętrznych na inne projekty. Cieszy go, że dyrektorzy pracują i rozwijają swoje 

placówki, a wyniki uczniów również są bardzo wysokie. Zaznaczył, ze zgadza się z tym, 

co powiedział pan przewodniczący. Poziom kształcenia w szkołach 

ponadpodstawowych jest na naprawdę wysokim poziomie i słychać o nich w całej 

Polsce, z czego należy się tylko cieszyć.  

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że bardzo ubolewa nad tym, że Komisja Edukacji przez 

pandemię, przez Covid uległa zmianie, ponieważ posiedzenia odbywają się online. 

Zauważył, że gdyby komisje odbywały się w szkołach to jest to inny odbiór, ponieważ 

wtedy można naocznie zobaczyć jak to wygląda wewnątrz. Ma nadzieję, że to wszystko 

wróci. Dodał, że rozmawiał z panią naczelnik Zygmunt na temat planu pracy Komisji 

Edukacji i Bezpieczeństwa i powiedział, że chciałby się jeszcze w tej sprawie spotkać. 

Dodał, że Komisje były robione w placówkach, aby radni, którzy podejmują bardzo 

ważne decyzje związane z budżetem, czy z funkcjonowaniem tych szkół, żeby mogli 

zobaczyć te jednostki i podejmować słuszne decyzje. Zapytał, czy ktoś ma jeszcze 

pytania w tej sprawie? Nikt się nie zgłosił. Zamknął przedmiotowy punkt, dziękując 

dyrektorom za poprzedni rok szkolny oraz ten który teraz jest, czyli 2021/2022. 

Ma nadzieję, że pieniądze związane z oświatą się zwiększą. Poprosił dyrektorów 

o przekazanie gratulacji nauczycielom, którzy angażują się w rozwój poszczególnych 

szkół w imieniu swoim i całej Komisji Edukacji. Zamknął przedmiotowy punkt i zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia informacji. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 5 głosach „za”) przyjęła informację pt. „Prezentacja realizowanych zadań oraz 

efektów podejmowanych inicjatyw przez II Liceum Ogólnokształcące im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu”. (głosowało 5 członków Komisji). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 10 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych 

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się nie 

zgłosił. Odniósł się do zmiany regulaminu dodatków dla nauczycieli i jest ten regulamin, 

który jest do wglądu. Zapytał o to radnego Jurdzińskiego, który jest członkiem Zarządu, 

jak to wyglada.  

               Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji powiedział, że na ostatnim 

posiedzeniu zarządu zostały wprowadzone pierwsze zmiany. Przekazał, że głownie 

chodzi o to, aby wszelkie dodatki motywacyjne, czy inne były ustalane kwotowo, 

ponieważ chodzi o to, że jeżeli wzrastają wynagrodzenia nauczycieli, a zapis jest taki, 

że te wydatki są skonstruowane procentowo, to powoduje to mechanizm bardzo 

obciążający budżet, że te dodatki są coraz to wyższe. Powoduje to efekt kuli śniegowej 

i jest to dosyć obciążające dla budżetu. Tutaj nie chodzi o to, aby coś zabierać, a żeby 

przynajmniej na razie spowodować w momencie, kiedy będzie wzrost wynagrodzeń, 

aby te dodatki były ustalane kwotowo. To nie oznacza, że z upływem czasu nie będzie 

można tych dodatków zmieniać, ponieważ nic nie stoi na przeszkodzie, aby co jakiś 

czas przyjrzeć się tym zapisom w regulaminie. Druga sprawa jest taka, że przyglądali 

się dodatkom kierowników jednostek i będą trochę podniesione te wynagrodzenia. 

Myśli, że to są te najważniejsze zmiany. Chyba, że pani naczelnik chce coś 

dopowiedzieć w tej sprawie.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że te najistotniejsze sprawy z punktu widzenia 

nauczyciela, przedstawił radny Jurdziński. Przekazała, że cały regulamin został 

zmodyfikowany biorąc pod uwagę orzecznictwo i wyroki sądów, które narzucają pewną 

konstrukcję tego typu aktów prawa miejscowego. W orzecznictwie sądowym 

są informacje, które zapisy mogą się znaleźć w regulaminie, a które nie, ale to są 

zapisy, które z punktu widzenia odbiorcy regulaminu nie mają większego znaczenia, 

a z punktu widzenia zasad techniki prawodawczej są istotne. Na pierwszy rzut oka ten 

regulamin wydaje się mocno zmodyfikowany, ale są to zmiany kosmetyczne, 

porządkujące zapisy. Powiedziała, że tak, jak powiedział radny Jurdziński, ustalenie 

tych kwot za wydatki związane z trudnymi warunkami pracy jest również związane 

z orzecznictwem, ponieważ zapisy regulaminu, które obowiązują obecnie, formułują ten 
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dodatek procentowo, od stopnia awansu zawodowego. Orzecznictwo idzie w tym 

kierunku, i muszą się z tym zgodzić, że niezależnie od stopnia awansu zawodowego, 

praca w trudnych warunkach dla każdego nauczyciela jest taka sama. Wobec tego to 

zróżnicowanie w zależności od tego, czy nauczyciel jest stażystą, czy nauczycielem 

dyplomowanym nie jest w żaden sposób uzasadnione. Wobec tego ustalenie innego 

sposobu wynagradzania nauczycieli realizujących zadania w trudnych warunkach jest 

jak najbardziej zasadne. Dodała, że również podniesienie wysokości dodatków 

funkcyjnych, związanych z większą możliwością motywowania, nagradzania kadry 

kierowniczej, w obecnej sytuacji jest jak najbardziej zasadne i wydaje się konieczne. 

Obecnie są na etapie konsultowania tego regulaminu. Zostało ustalone spotkanie 

ze związkami zawodowymi na 3 listopada, regulamin został przekazany związkom 

zawodowym i będą rozmawiać ze związkami, przedstawiając punkt widzenia organu 

wykonawczego powiatu. Zobaczą, jakie będzie stanowisko związków zawodowych 

wobec przedstawionego regulaminu. Dodała, że na bieżąco będą o tym wszystkim 

informować.  

 Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji powiedział, że te zmiany 

w najbliższym czasie, wiosną mogą być bardzo rewolucyjne w zawodzie nauczyciela 

i może się okazać, że ten regulamin trzeba będzie znowu zmieniać i modyfikować, 

dostosowywać do aktualnych przepisów prawa. Przyjęli na razie zasadę, że nic się nie 

zmieni, ale okaże się co będzie. Dużo jest zapowiedzi w tej sprawie, ale jak będzie to 

się okaże. Jemu wydaje się, że do tych zmian nie dojdzie, ale to jest jego osobiste 

zdanie.  

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że poruszył ten temat, ponieważ na poszczególnych 

zebraniach, komisjach, przed sesją Rady Powiatu chce przedyskutować ten temat 

i bardzo naciskał na to, aby oni, jako Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa, która ma 

wspierać nauczycieli i dyrektorów szkół, podjęła ten temat. Powtórzył, że będzie brał 

bardzo mocny udział w tym projekcie, aby wszyscy mieli świadomość, że to nie jest tak, 

że on zgadza się na wszystko. Zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania, lub chciałby 

zabrać głos w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił.  
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Pkt 11 

Zamknięcie XXXII posiedzenia komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zamknął XXXII posiedzenie komisji i podziękował wszystkim za 

udział w Komisji. 

 

Protokołowała:   

 
Paulina Bednik 

Inspektor 


